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2022Z06980 

Vragen van het lid Van der Plas (BBB) aan de Minister van Financiën over het 
artikel «Duidelijke koers staatsbanken gewenst» (ingezonden 8 april 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Duidelijke koers staatsbanken 
gewenst»?1 

Vraag 2
Erkent u dat in het vorige regeerakkoord van kabinet Rutte III vermeld stond 
dat de ABN AMRO zo snel mogelijk als verantwoord naar de markt zou 
moeten? 

Vraag 3
Wat is er de afgelopen regeringsperiode gedaan om de banken verder te 
privatiseren? 

Vraag 4
Vindt u ook dat volledig of deels eigendom in bepaalde banken door de staat 
marktwerking verstoort en onwenselijk is? 

Vraag 5
Klopt het dat de Europese Unie bij de nationalisering van de banken heeft 
geëist dat de banken uiteindelijk weer geprivatiseerd moeten worden? 

Vraag 6
Heeft de Nederlandsche Bank ook een advies gegeven aan het ministerie over 
het feit dat een aantal banken nog steeds (grotendeels) staatsbezit zijn? 

Vraag 7
Wat is de huidige strategie van het Ministerie van Financiën om de banken 
verder te privatiseren? 

Vraag 8
Hoe wordt er uitvoering gegeven aan deze strategie? 

1 Financieel Dagblad, 18 januari 2022
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Vraag 9
Zijn er bekende en/of verwachte belemmeringen in het privatiseren van de 
banken?
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